

ENGLISH VERSION -----

Motion Network Holding plc takes a minor stake in French independant IPTV.

AUGUST 25th, 2009. Going on with its european deployment strategy, Motion Network Holding plc (MNH) strengthens its network in France by taking a 14,86% sharehold stake of Télévision Numérique Alternative sarl (TNA).

MNH will now on benefit from TNA's IPTV broadcast expertise - IPTV is widely adopted in France (1) - as well as TNA's position in French independant production. As a french TV channel, TNA will also allow MNH's production to benefit from public support funds.

MNH and TNA both undertake a partnership which will develop each others assets and allow a strong penetration of the French market for MNH's upcoming services. MNH will thus be able to offer better programs to a larger French audience at a most reduced cost.

About Motion Network Holding Plc ("MNH")

MNH operates in the media and entertainment sector providing services in the areas of Broadcast Television, IPTV, Internet and TV commerce, as well as media content production and post production. MNH operating services exist in Europe, the Far East and the US. MNH's wholly owned UK subsidiary, Motion Network TV ("MNTV"), will soon operate as a pan-European TV channel dedicated to film and music. For further information visit <http://www.motionnetworktv.com> .

Télévision Numérique Alternative sarl publishes TNA, first French television channel created for the ADSL generation. TNA is all about being diverse : TNA selects and airs independent TV production, wherever it comes from famous professionals or talented amateurs.

Available without extra charge through all four main ISP – Free, Orange, Alice and Neufbox by SFR – TNA's coverage reaches nearly 7 million homes in France.

(1) France is IPTV leading european country as french Internet service providers (ISPs) have embedded IPTV to their services since 2002 – those "triple-play" offers quickly became standard. As a result, by 2009 first quarter, 7.2 million homes have IPTV in France. IPTV has had a sustained annual growth rate over 45% for the last 3 years.

quote : ARCEP 2009

Motion Network Holding plc entre au capital d'une chaîne de télévision indépendante française.

25 août 2009. Dans sa stratégie européenne de déploiement, Motion Network Holding plc (MNH) renforce ses positions en France en annonçant son entrée au capital de Télévision Numérique Alternative sarl (TNA) au 1er août 2009, à hauteur de 14,86 %.

MNH dispose ainsi des expertises de TNA dans les domaines de la diffusion IPTV – spécificité du marché français des supports d'accès à la télévision (1) – et de la production audiovisuelle et cinématographique indépendante grâce à son statut de diffuseur permettant notamment d'accéder aux aides à la production françaises.

MNH et TNA entreprennent ainsi un partenariat qui permettra une pénétration forte du marché français pour les futures chaînes éditées par MNH et élaborent une stratégie commune de production pour renforcer les actifs communs. MNH sera donc en mesure de proposer de meilleurs programmes pour son public français et francophone et de l'apporter au plus grand nombre à moindre coût.

Motion Network Holding plc ...

Télévision Numérique Alternative sarl édite la chaîne de télévision TNA, première chaîne française créée pour la génération ADSL. TNA est la chaîne de toutes les curiosités ; mini-généraliste, la programmation de TNA s'attache à promouvoir et diffuser toute la diversité de la production indépendante, provenant de professionnels reconnus comme d'amateurs talentueux. Intégrée aux bouquets basiques des quatre principaux FAI en France (Free, Orange, Alice et Neufbox par SFR), TNA est disponible sur les téléviseurs de près de 7 millions de foyers en France.

(1) La France est le pays européen leader en matière de TVoDSL (IPTV) grâce au déploiement massif depuis 2002 auprès du grand public d'offres d'accès à internet «triple-play» incluant l'accès à la télévision sur support xDSL. Au premier trimestre 2009, 7,2 millions de foyers en France étaient équipés d'une offre de télévision sur xDSL. Le support connaît par ailleurs une croissance soutenue, supérieure à 45% par an ces trois dernières années.

source : ARCEP 2009
